

– Hauspost –

1. Erklärung zur Betreuung einer Masterarbeit (nur vollständig in Verbindung mit der Erklärung auf Seite 2)

1. Declaration to supervise a M.Sc. thesis (only complete in conjunction with the declaration on page 2)

Hiermit erkläre ich mich gemäß § 20 Abs. 3, allg. Teil der Prüfungsordnung für den Studiengang Master of Science (M.Sc.) der Naturwissenschaftlichen Fakultäten vom 18.08.2005 (kurz MPO) bereit Frau / Herrn:

In accordance with article 20, paragraph 3, general section of the examination regulations for the M.Sc. degree course of the natural science faculties, 18.08.2005 (MPO) I agree to supervise the writing of the M.Sc. thesis of Mr/Ms:

Vorname, Name / First Name, Surname

Matrikelnr. / Student No.

Straße / Street

PLZ, Ort / Postal Code, Town

bei der Anfertigung der Masterarbeit zu betreuen.

Die Kandidatin / der Kandidat ist in folgendem Masterstudiengang eingeschrieben:

The candidate is enrolled in the following M.Sc. degree course:

☐ Environmental Governance

☐ Forstwissenschaft

☐ Hydrologie

☐ Forest Ecology and Management

☐ Geographie des Globalen Wandels

☐ Renewable Energy Management

Das Thema der Masterarbeit lautet:

The topic of the M.Sc. thesis is:

KorreferentIn:

Second examiner: _____

Die Ausgabe des Themas über den Vorsitzenden des Fachprüfungsausschusses gemäß § 20 Abs. 4 MPO, allg. Teil soll im Einvernehmen mit der Kandidatin /dem Kandidaten zum _____ (**Datum**) erfolgen.

According to article 20, paragraph 4, general section of the MPO, in agreement with the candidate the topic of the thesis will be assigned by the chairperson of the examination committee on _____ (date).

Ort , Datum / Place, Date

Unterschrift des Betreuers / Signature of the supervisor

Name des Betreuers / Name of the supervisor

2. Erklärung der / des Studierenden

2. Declaration of the student

Ich habe eine Förderung nach dem BAföG erhalten:

I received a BaföG grant:

[] Ja [] Nein
Yes No

Im Falle einer Förderung muss eine **Kopie des letzten BAföG-Bescheides** sowie ein ausgefüllter **Erfassungsbeleg** beigelegt werden. Das entsprechende Formular finden Sie auf der Internetseite des Prüfungsamts (<http://www.dekanat-ffu.uni-freiburg.de/amt>).

*In case of having received a grant a **copy of the last BAföG notification** must be attached as well as a completed receipt of registration. The respective form you can find on the website of the examination office (<http://www.dekanat-ffu.uni-freiburg.de/amt>).*

Mir ist bekannt, dass

It is known to me that

- vor Ausgabe des Themas durch den Vorsitzenden des Fachprüfungsausschusses zu o.a. Termin nicht mit der Bearbeitung der Masterarbeit begonnen werden darf,
it is not permitted to begin with the masters thesis prior to the date the topic is approved by the chairperson of the examination committee (see above)
- gemäß § 20 Abs. 7 MPO, allg. Teil eine nicht fristgerecht abgelieferte Masterarbeit mit „nicht ausreichend“ (5,0) bewertet wird,
according to article 20, paragraph 7, general section of the MPO, the masters thesis will be graded as 'unsatisfactory' (5.0) if it is submitted after the deadline.
- gemäß § 20 Abs. 6 MPO, allg. Teil die Masterarbeit nur einmal und nur innerhalb der ersten zwei Monate der Bearbeitungszeit (nach Ausgabe des Themas durch den Vorsitzenden des Fachprüfungsausschusses) zurückgegeben werden kann.
according to article 20, paragraph 6, general section of the MPO, the student can withdraw the masters thesis only once and only within the first two months after it was assigned (after the topic was approved by the chairperson of the examination committee).

Ort, Datum
Place, Date

Unterschrift des Studierenden
Signature of the student